
 
 
 
 

Referat af bestyrelsesmøde 6. juni 2024 
 
Sted: Brian Kalhøj 
Deltagere: Henrik Herløv Jørgensen, Brian Kalhøj, Morten Okholm, Jesper Munksgaard, Erik Skov 
Hansen, Hans Rasmussen og Frank Heiberg 
Referent: Frank Heiberg 
 

 
1) Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt 
 

2) Valg af referent 
Frank blev valgt 
 

3) Godkendelse af referat af bestyrelsesmødet 12. marts 2024 
Referatet blev godkendt  
 

4) Konstituering af bestyrelsen 
Brian Kalhøj blev genvalgt som formand. 
Morten Okholm blev genvalgt som næstformand. 
 

5) Generalforsamlingen 
a) Referatet 

Referatet er nu underskrevet af dirigent og referent og vil snarest blive lagt på hjemmesiden 
b) Evaluering 

Bestyrelsen var glade for et større fremmøde end normalt på generalforsamlingen. Der var en god snak  
om punktet parkeringsbegrænsninger, hvilket gav bestyrelsen et godt indblik i de forskellige synspunkter, 
der er blandt foreningens medlemmer. 
 

6) Veje 
 

a) Møde med Q-Park  
Bestyrelsen tager et møde med Vandtårnet og Kirkestiens grundejerforeninger om deres erfaringer med 
at indføre parkeringsrestriktioner. Resultatet af møderne drøftes på næste bestyrelsesmøde. 
 



b) Pris på ukrudtsbekæmpelse 
Her er der tænkt på en løsning med dampning af forbræmmen. Dette skal ske i det tidlige forår. 
 Punktet blev derfor udskudt til behandling på et senere bestyrelsesmøde. 
 

7) Økonomi 
Kontingent og eventuelt ydelse på vejlånet bliver opkrævet af Øens administration med forfald 
 den 1. juli.  
 

8) Hjemmesiden 
 Bestyrelsen modtager gerne input fra medlemmerne  til hjemmesiden 

 
 

9) Trekanten 
a) Kæpheste på Trekanten – henvendelse fra medlem 

Bestyrelsen har svaret medlemmet, at foreningens medlemmernes er velkomne til at bruge 
Trekanten til forskellige arrangementer, når det sker med hensyntagen til naboerne, og at man 
selvfølgelig rydder op efter sig. Bestyrelsen kunne ikke imødekomme et ønske om at anvende 
skuret til opbevaring af udstyr.  

b) Bestyrelsens rolle og holdning til medlemsarrangementer 
Bestyrelsens holdning er at det er positivt, at Trekanten bliver anvendt, og der skal ikke foreligge 
nogen accept fra bestyrelsen af eventuelle aktiviteter. 

c) Hækken og piletræet – klipning 
Hækken trænger til en klipning og piletræet er beskadiget ved den sidste storm. Bestyrelsen 
kontakter CTR, der udfører disse opgaver.  
 
Endvidere kontaktes vores pladsmand for at få bugt med højt ukrudt i både for- og bagbræmme. 
 

10)  Næste møde 
Mødet fastsættes som sædvanligt via Doodle 
 

11)  Eventuelt 
Intet at referere 
Frank 14.06.2024 
 
 


